

SET OF 2
LED RECHARGEABLE LAMPS

ITM. / ART. 1835518
Model #: 5320948, 5320949

INTRODUCTION

Welcome to the operational manual for your Mikasa Home Accents™ lamp. This manual provides essential guidance for safe and efficient use of your lamp. Please retain this manual for future reference.

SAFETY PRECAUTIONS

- Read all instructions before use.
- For Indoor Use Only.
- Keep the lamp away from water and moisture.
- Avoid exposing the lamp to extreme temperatures.
- Keep out of the reach of children. This is not a toy.
- Do not use while bathing or in the shower.
- Do not use by tub or sink or any other areas in the home that have water.
- Do not reach for unit that has fallen into water or other liquid when charging.
- The battery is not replaceable and should not be tampered with.

SET UP & CHARGING INSTRUCTIONS

1. Remove lamps and charging cables from packaging.
2. Place lamps on a flat, level surface.
3. Insert charging cable into port on lamp base and plug into adaptor (not included) or USB outlet to bring lamp to a full charge.
4. Indicator light will show red when charge is needed and a green light at full charge. (Optimal charging time: 7-10 hours.) This (red/green) light will appear only when the item is not in use.
5. Regular charging is recommended to maintain a healthy battery. Lamp will run approximately 9-40 hours, depending on brightness.



OPERATION INSTRUCTIONS

1. Press button on top of shade to turn on.
2. Press ON/OFF button with short press or "tap" to change between color temperatures—warm white, natural white and cool white colors.



warm white 3000k natural white 4000k cool white 6000k



Battery Life and Charge Cycles will vary with use and settings.

3. Dim light by holding down the button; release when desired brightness achieved.



TOUCH SWITCH
Long Press:
Select light brightness
Short Press or Tap:
Change color temperature

4. Press button again to turn off.
5. Run-time is dependent upon brightness used. The brighter the light, the shorter the runtime. The lower the light, the longer the runtime.
6. Lamps will function while the USB charging cable is plugged into a power source OR on internal battery. When the light starts to dim when using battery power, it's time to recharge.

MAINTENANCE INSTRUCTIONS

- Clean the lamp with a soft, dry cloth.
- Avoid using abrasive cleaners or solvents that may damage the lamp.
- Store the lamp in a cool, dry place when not in use.
- Periodically inspect the lamp for any signs of damage or wear.

TROUBLESHOOTING

- If the lamp does not turn on, ensure it is properly charged and the power button is pressed.
- If lamp is fully charged, and the light is not bright, hold down on/off for dimming / brightness until the light becomes brighter.

SPECIFICATIONS

- Charging Indicator Light in Shade - Red/Green
- Main Light Source: 5W
- Built-in 6000mAh Lithium battery
- Luminous flux: 250LM
- Kelvin - 3000,4000,6000
- 6.56 feet cord length
- USB - C Port in Base
- 60 LED Lights
- Stepless touch dimming
- Run time 9-40Hrs depending on brightness
- Charging time 7-10Hrs

This product is charging by DC 5V, 1A Max and operating by an internal Lithium Ion rechargeable battery 3.7 V 6000mAh 22.2Wh. The LED lamp is not replaceable.

CAUTION

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment. This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Lifetime Brands, Inc.
22 Blake Street, Medford, MA 02155 USA

2件套LED
充電式燈具

項目/物品 1835518
型號：5320948, 5320949

導言

歡迎閱讀Mikasa Home Accents™燈具操作手冊。本手冊為安全有效地使用燈具提供必要的指導。請保留本手冊以備將來參考。

安全注意事項

- 使用前請閱讀所有說明。
- 僅限室內使用。
- 讓燈具遠離水和濕氣。
- 避免將燈具暴露在極端溫度下。
- 放在兒童接觸不到的地方。這不是玩具。
- 不要在洗澡或淋浴時使用。
- 不要在浴缸、水槽或家中任何其他有水的地方使用。
- 充電時，不要伸手去拿掉進水或其他液體中的裝置。
- 電池不可更換，也不得改裝。

設置和充電說明

1. 從包裝中取出燈具和充電線。
2. 將燈具放在平坦表面上。
3. 將充電線插入燈座上的端口，然後插入適配器（不含）或USB插座，使燈具充滿電。
4. 需要充電時指示燈將顯示紅色，充滿電時指示燈將顯示綠色。（最佳充電時間：7-10小時。）此（紅/綠）燈僅在裝置不使用時才出現。
5. 建議定期充電以保持電池健康。根據亮度不同，燈具運行時長大約9-40小時。



操作說明

1. 按下燈罩頂部按鈕打開。
2. 短按或「輕按」開/關按鈕，在色溫之間切換——暖白色、自然白色和冷白色。



暖白 3000k 自然白色 4000k 冷白 6000k



電池壽命和充電週期會隨著使用情況和設置的不同而變化。

3. 按住按鈕調暗燈光；達到所需亮度時鬆開。



觸摸開關
長按：
選擇燈光亮度
短按或輕按：
改變色溫

4. 再次按下按鈕關閉。
5. 運行時間取決於使用亮度。燈光越亮，運行時間越短。燈光越暗，運行時間越長。
6. 將USB充電線插入電源或內部電池時，燈具即可開始充電。

維護說明

- 用柔軟的乾布清潔燈具。
- 避免使用可能損壞燈具的研磨性清潔劑或溶劑。
- 不使用時，將燈具存放在陰涼乾燥的地方。
- 定期檢查燈具是否有任何損壞或磨損的跡象。

故障排除

- 如果燈具不亮，請確保已正確充電並按下電源按鈕。
- 如果燈具充滿電，但燈不亮，按住開/關調光/調亮度，直到燈變亮。

規格

- 頂部充電指示燈 - 紅色需要充電/綠色已充滿電
- 主光源：5W
- 內置6000mAh鋰電池
- 光通量：250流明
- 色溫 - 3000, 4000, 6000
- 線長6.56英尺
- 底座中的USB-C端口
- 60個LED燈
- 無級觸摸調光
- 根據使用亮度不同，運行時間9-40小時
- 充電時間7-10小時

該產品通過DC 5V、1A（最大值）充電，由內部鋰離子充電電池3.7 V 6000mAh 22.2 Wh運行。LED燈具不可更換。

警告

未經合規方明確批准的變更或修改可能導致用戶操作設備權限無效。該設備符合FCC規則第15部分。操作須符合以下兩個條件：

- (1) 該設備不造成有害干擾，以及
- (2) 該設備必須接受接收到的任何干擾，包括可能導致不良操作的干擾。

Lifetime Brands, Inc.
地址：22 Blake Street, Medford, MA 02155 USA